
75. schůze RO Kobylnice dne 17.5.2018

Účast: Šmíd, Dolanský, Ulbrichová, Florian

Omluven: Votápek

1. Zpráva auditora za rok 2017

2. Žádost o dar pro Linku bezpečí

3. Cenová nabídka na elektronickou úřední desku

4. Nabídka na mezinárodní spolupráci v rámci Viszegrádské čtyřky

5. Odvolání a jmenování člena komise pro výběr ředitelky ZŠ

6. Přijetí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje

7. Obecně závazná vyhláška obce o nočním klidu

8. Různé

1. Zpráva auditora za rok 2017

Auditorská společnost AUDIT-DANĚ provedla v souladu se smlouvu kontrolu hospodaření obce za
rok 2017 a vydala zprávu, která tvoří přílohu č. 1 zápisu. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření
bude součástí závěrečného účtu obce, který bude projednán na nejbližším zasedání zastupitelstva obce.
Dle zprávy nebyla zjištěna žádná skutečnost, která by vedla k přesvědčení, že hospodaření obce není
v souladu s předpisy, nebyly zjištěny chyby a nedostatky, nebyla identifikována žádná rizika, která by
mohla mít dopad na hospodaření obce, dluhová služba nepřekračuje povolené limity.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí zprávu o
výsledku přezkoumání hospodaření.

hlasování:             4 pro             0 proti 0 zdržel se

2. Žádost o dar pro Linku bezpečí

Linka bezpečí je tzv. zapsaná společnost, která má celostátní působnost, má osvědčení osoby
oprávněné poskytovat služby ochrany práv dítěte. Ročně řeší více než 15 tis. podnětů (většinou
telefonátů). Statisticky to znamená, že  poskytují nějakou službu v průměru pro každého šestistého
obyvatele. Loni obec na jejich žádost reagovala darem ve výši 3.000 Kč. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dar ve výši
3.000 Kč ve prospěch Linky bezpečí, z.s..

hlasování:               4 pro 0 proti 0 zdržel se

3. Cenová nabídka na elektronickou úřední desku

1



Obec prostřednictvím DSO Šlapanicko zajišťuje elektronickou úřední desku s trvalým přístupem
veřejnosti a v podstatě s neomezenou kapacitou. Firma SPOJMONT, která byla svazkem obcí
vybrána, zkontrolovala podmínky připojení a montáže desky v podmínkách OÚ Kobylnice a dodala
cenovou nabídku na desku s úhlopříčkou 32 palců za 180 tis. Kč + DPH. Na žádost starosty předložila
i cenovou nabídku na desku s úhlopříčkou 46 palců, která by sloužila jednak jako úřední deska a dále
také jako informační kiosek. Nabídková cena je 229 tis. Kč + DPH. Původním předpokladem bylo
pořídit pouze úřední desku.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje objednání úřední
desky o úhlopříčce 32 palců.

hlasování:               4 pro 0 proti 0 zdržel se

4. Nabídka na mezinárodní spolupráci v rámci Viszegrádské čtyřky

Obec Sokolnice na začátku května podepsala smlouvu se třemi partnery ze zemí V4 (Polsko,
Slovensko, Maďarsko). Starosta může zprostředkovat spolupráci pro další obec a je třeba zvážit, zda
by byl z naší strany zájem. Pro první vytvoření názoru starosta předal členům rady e-mailovou
korespondenci v této věci:

Lubo,
přeposílám Ti níže podklad o vaší případné mezinárodní spolupráci V4, jak jsme o ní dnes 
vedli před obědem rozhovor. 

Zdraví Tě

Mgr. Libor Beránek
starosta obce Sokolnice
Komenského 435
664 52  Sokolnice
tel: 515 553 849

mobil: 731 230 175

e-mail: starosta@sokolnice.cz
http://www.sokolnice.cz

From: Grand Vista Slovakia [mailto:GrandVistaSVK@tech-center.com] 
Sent: Friday, May 04, 2018 7:47 AM
To: starosta@sokolnice.cz
Subject: Výzva Višegrád

Zdravím Tě Libor,

úvodem mého mailu chtěl bych Ti vyjádřit velké poděkování za projevenou důvěru, vzhledem k 
neobvyklou počáteční komunikaci a úsilí, které si vynaložil, abychom 2.5.2018 v Naroli mohli 
podepsat společnou rámcovou smlouvu v rámci zemí V4. Mou radost umocňuje fakt, že se setkali 
lidé, kteří vyjádřili upřímnou snahu a ochotu o reálnou spolupráci ve prospěch obyvatel všech 
zainteresovaných samospráv. V této souvislosti chci informovat, že 2.5.2018 byla otevřena výzva k
předkládání žádostí o poskytnutí grantu na vymezené oblasti (
https://www.visegradfund.org/news/5694/     ). Uzávietka podávání žádosti je 1.6.2018 a proto je 
třeba nám začít od pondělí intenzivně pracovat na přípravě žádosti.

Ve smyslu našeho předešlého rozhovoru potřebujeme operativní společně dohodnout lídra projektu 
(ten musí učinit registraci do systému) a hlavně tématickou oblast ve které bychom byli úspěšní.

 Dnes očekávám, že mi budou poslány fotografie z Narola, které obratem přepošlem.
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V závěru bych se chtěl ještě dotknout témata možného partnerství s městem Mielno v PL 
http://www.mielno.pl/, které již má partnera v HU http://www.tolcsva.hu/ a SK 
http://www.obeczupcany.sk/. Pokud by Tvůj kolega měl zájem, dali bychom je rychle do kontaktu, 
aby si v případě zájmu také stihli připravit žádost do konce měsíce května. Jejich osobní setkání 
předpokládám na oslavách obce Mlynica dne 8.6. - 9.6.2018.

Zatím je to v rychlosti všechno, co jsem chtěl tlumočit, přeji vše dobré a těším se na naše další 
setkání a zajímavou spolupráci samospráv.

S pozdravem, Jozef

Po rozsáhlé diskuzi rada nedoporučuje navázání mezinárodních styků v současném končícím
funkčním období orgánů obce a přenechá tuto možnost novým orgánům obce až po volbách do
obecních zastupitelstev.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí nabídku ke
spolupráci a odkládá rozhodování o takové spolupráci na období po ustavení orgánů obce po volbách
do obecních zastupitelstev.

hlasování:               4 pro 0 proti 0 zdržel se

5. Odvolání a jmenování člena komise pro výběr ředitelky ZŠ

Dne 17.5.2018 oznámil ředitel krajského úřadu, že z organizačních důvodů zrušil určení Mgr. Hany
Poslíkové za člena konkurzní komise a nově určil člena Mgr. Oldřicha Vybírala. Rada musí nyní
obdobným způsobem změnit komisi a to odvoláním Mgr. Poslíkové a jmenováním Mgr. Vybírala.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, v souladu s ustanovením § 166 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb.,
o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění
pozdějších předpisů, v souladu s vyhláškou č. 54/2005 Sb., o náležitostech konkurzního řízení a
konkurzních komisí a v souladu s usnesením 70. schůze Rady obce Kobylnice k bodu č. 3 ze dne
22.2.2018

1. o d v o l á v á   Mgr. Hanu Poslíkovou  z funkce člena určeného ředitelem krajského úřadu
do konkurzní komise k provedení konkurzního řízení na obsazení pracovního místa
ředitele/ředitelky Základní školy a Mateřské školy Kobylnice, p.o. a

2. j m e n u j e     Mgr. Oldřicha Vybírala do funkce člena určeného ředitelem krajského úřadu
do konkurzní komise k provedení konkurzního řízení na obsazení pracovního místa
ředitele/ředitelky základní školy a Mateřské školy Kobylnice, p.o. 

hlasování:               4 pro 0 proti 0 zdržel se

6. Přijetí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje

Obec jako každoročně žádala z programu rozvoje venkova Jihomoravského kraje o dotaci na úroky
z úvěru na investiční akci Nástavba ZŠ a MŠ Kobylnice. Úroky z úvěru v roce 2018 činí cca 74 tis.
Kč, dotace a smlouva pokryje 35 tis. Kč. Dotační smlouva je standardní a každoročně se opakující.
Dotaci je možno využít na náklady úvěru během celého roku 2018, vyúčtování se musí provést do
31.1.2019. Návrh smlouvy tvoří přílohu č. 2 zápisu.
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Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje přijetí dotace
z rozpočtu jihomoravského kraje ve výši 35.000 Kč a současně schvaluje SMLOUVU O
POSKYTNUTÍ DOTACE Z ROZPOČTU JIHOMORAVSKÉHO KRAJE č. 050692/18/ORR  mezi
Obcí Kobylnice a Jihomoravským krajem.

hlasování:               4 pro 0 proti 0 zdržel se

7. Obecně závazná vyhláška obce o nočním klidu

Zastupitelstvo obce na svém prosincovém zasedání schválilo OZVO č. 2/2017 o nočním klidu. V této
vyhlášce byly uvedeny všechny akce, které by mohly ohrozit dodržování nočního klidu, které jsou
zároveň považovány za důležité z obecního hlediska a jejichž termíny byly známy. SDH Kobylnice
požádal o zařazení akce „Den muziky pro zdraví“ mezi tyto vyhláškou vyjmenované aktivity. Akce se
koná již třetím rokem a její výtěžek bude použit na charitativní účel. Má se odehrát v sobotu
23.6.2018. Pro tento den je již ve vyhlášce aktivita TJ Sokol Kobylnice a není důvod bránit
uskutečnění Dne muziky pro zdraví. Proto je potřeby vydal novou OZVO tak, aby mohla tato akce být
uspořádána v souladu s předpisy obce. Zasedání zastupitelstva je naplánováno na 7.6. a bude-li OZVO
schválena, je třeba ji ještě téhož dne vyvěsit na úřední desce, aby v termínu konání Dne muziky již
byla účinná. Návrh vyhlášky tvoří přílohu č. 3 zápisu.

8. Různé

Rada obdržela od účetního školy výkaz zisku a ztráty a rozvahu včetně příloh jako podklad
k pravidelné kontrolní a řídící činnosti zřizovatele. 

Dne 4.5. byl uzavřen příjem podkladů uchazečů o místo ředitele/ředitelky ZŠ. Celkem bylo podáno 5
přihlášek. Ve čtvrtek 10.5. se sešla komise a posoudila všechny uchazečky z hlediska úplnosti
požadovaných dokladů a  podkladů výběru. Všechny uchazečky splnily požadavky z výzvy a byly
pozvány k pohovorům, které se uskuteční v úterý 29.5. V tentýž den proběhne i schůze rady, která
vyhodnotí doporučení výběrové komise a určí, která z uchazeček je nejvhodnější pro vypsanou
pracovní pozici.

Při příležitosti stého výročí vzniku republiky se pravděpodobně uskuteční divadelní představení
divadelní skupiny HERKA ze Šlapanic, výsadba památné lípy v parku u sokolovny a v souvislosti
s výsadbou pravděpodobně i vystoupení SDH.

Paní Smetanová podala ústní podnět na řešení problémů se zaparkovaným traktorem a vytékání PHM
na veřejném prostranství v ulici Uzavřené. Podnět bude předán k řešení strážníkovi Městské policie.

Petra Štefková podala podnět na stání vozidel na chodníku před RD č.p. 271. Podnět bude předán
k řešení strážníkovi Městské policie.
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Petra Štefková dále předala podnět na nepovolené odkládání odpadu z údržby zeleně v prostoru
křižovatky ulic Za Vodárnou a U Splavu. Podnět bude řešen otevřeným dopisem obyvatelům
přilehlých ulic a v obecné poloze článkem do Kobylnických listů.

Čerpadla do vodních prvků u školy a OÚ jsou neopravitelná, budou pořízena nová prostřednictvím
pana J. Holuba, který má na toto zboží sjednaného i smluvního partnera pro případné opravy.

Opravu ozvučení na hřbitově u obřadní síně provede pan J. Holub a to výměnou vodičů a výměnou
všech koncovek pro připojení reproduktorů na zesilovač.

Pro opravu svítidel na hřbitově připraví pan J. Holub cenovou nabídku. Světla jsou zcela zkorodovaná
(voda z kondenzující páry stéká po trychtýřovitém tělese svítidla k rozvodné desce svítidla) a
nejvhodnější opravou bude výměna za jiný typ svítidla (na hřbitov a vzhledem k tvaru stožárů bude
vhodnější méně technický a spíše historizující vzhled)  na stávajících stožárech.

Zápis byl vyhotoven dne 23.5.2018

Lubomír Šmíd Stanislav Dolanský
starosta obce místostarosta
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